
 10 erinomainen 9 kiitettävä 8 hyvä 7 tyydyttävä 6 kohtalainen 

Muiden ihmisten, 
tilanteiden ja 
ympäristön 
huomioon ottaminen 
ja kunnioittaminen 

OPPILAS 
 
on kaikessa toiminnassaan kohtelias, 
ystävällinen, rehellinen ja avulias. 
 
tukee ryhmän myönteistä ilmapiiriä  ja 
työrauhaa sekä edistää myönteistä 
käytöstä kouluyhteisössä. 
 
on vastuuntuntoinen ja luotettava. 
 
on oma-aloitteinen ja itseohjautuva 
työskentelyssään. 
 
huolehtii tehtävistään ja omista sekä 
yhteisistä opiskeluvälineistä 
moitteettomasti. 
 
suhtautuu koulunkäyntiin myönteisesti. 

OPPILAS 
 
on kohtelias, rehellinen, ystävällinen ja 
avulias. 
 
käyttäytyy moitteettomasti ja tukee 
käytöksellään työrauhaa. 
 
on vastuuntuntoinen ja luotettava. 
 
on aktiivinen ja oma-aloitteinen 
työskentelyssään. 
 
huolehtii tehtävistään ja 
opiskeluvälineistään. 
 
suhtautuu koulunkäyntiin 
myönteisesti. 

OPPILAS 
 
on yleensä kohtelias, rehellinen, 
ystävällinen ja avulias . 
 
käyttäytyy pääsääntöisesti 
asiallisesti ja tukee käytöksellään 
työrauhaa. 
 
on yleensä vastuuntuntoinen ja 
luotettava. 
 
on aktiivinen työskentelyssään. 
 
huolehtii pääsääntöisesti 
tehtävistään ja opiskeluvälineistään. 
 
suhtautuu  koulunkäyntiin 
myönteisesti. 

OPPILAS 
 
käyttäytyy pääsääntöisesti 
asiallisesti, mutta käytöksessä 
on toisinaan haasteita. 
 
saattaa häiritä oppitunteja. 
 
pyrkii pääsääntöisesti 
rehellisyyteen. 
 
käyttää joskus epäasiallisesta 
kieltä. 
 
Laiminlyö toisinaan tehtäviään 
ja ei aina huolehdi 
opiskeluvälineistään. 
 
suhtautuu koulunkäyntiin 
toisinaan kielteisesti. 

OPPILAS 
 
käyttäytyminen toistuvasti 
epäasiallista. 
 
häiritse usein oppitunteja, 
ja ei huomioi muita. 
 
kiroilee tai käyttää 
toistuvasti epäasiallista 
kieltä. 
 
laiminlyö toistuvasti 
työnsä eikä huolehdi 
opiskeluvälineistään. 

Sääntöjen ja ohjeiden 
noudattaminen 

Noudattaa koulun sääntöjä ja ohjeita 
esimerkillisesti. 

Noudattaa koulun sääntöjä ja ohjeita. Noudattaa  koulun sääntöjä ja 
ohjeita. 
 

Toimii joskus koulun sääntöjen 
ja ohjeiden vastaisesti. 

Rikkoo toistuvasti koulun 
sääntöjä ja ohjeita. 

 


